
 

 

 
ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA PER LES POLÍTIQUES DE GESTIÓ 
DE LA SEGURETAT I CIVISME 
 
 
Núm. de la sessió: 9/2022 
Data: 5 d’octubre de 2022 
Hora: de 10:02 h a 10:50 h  
 
 
Aquesta sessió es fa mitjançant sistemes electrònics (Teams) de conformitat 
amb l’habilitació que efectua l’article 46.3 de la llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora 
de les bases de règim local, en la redacció donada per la D.F. segona del Reial 
Decret Llei 11/2020, de 31 de març. També en concordança a les previsions de 
la Disposició Addicional Tercera del Decret Llei 7/2020, del 17 de març, de 
mesures urgents en matèria de contractació pública, de salut i gestió de residus 
sanitaris, de transparència, de transport públic i en matèria tributària i econòmica. 
Tal com preveuen aquestes normes i l’acord del Ple de la Corporació de data 31 
de març del 2020, es garanteix la identitat dels membres, el contingut dels acords 
adoptats, així com la interactivitat i intercomunicació entre ells en temps real i la 
disponibilitat dels mitjans durant la sessió. 
 
 
Assistents: 
 
 
- Il·lm. Sr. Miquel Pueyo París – President de la Comissió i Alcalde de la ciutat 

- Sra. Jordina Freixanet Pardo - vocal ERC-AM   

- Sr. Joan Ramon Castro Huguet – Vocal JxCAT 

- Sra. Cristina Morón Molina – Vocal PSC 

- Sr. Fèlix Larrosa Piqué  - Vocal PSC 

- Sr. Sergi Talamonte Sánchez  – Vocal Comú  

- Sr. Xavier Palau Altarriba – Vocal PP 

- Sra. Maria Burrel Badia – Vocal C’s 

- Sr. Sergio González Arroyo – Regidor no adscrit  

- Sra. Ángeles E. Ribes Duarte – Regidora no adscrita 

- Sr. Josep Ramon Ibarz Almenara - Intendent Cap de la Guàrdia Urbana 

- Sr. Antoni Baró Nogueró, President de la FAVLL 

- Sra. Montse Moreno Gené – Secretària de la Comissió   

 

Excusen la seva assistència la Sra. Elena Ferre Toldrà, Vocal del Comú, el Sr. 
David Melé Garcés – Vocal  de JxCAT i el Sr. José María Córdoba Alós – Regidor 
no adscrit 

 



 

 

 

Ordre del Dia: 

  
  

 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta i de l’annex d’intervencions de la sessió anterior. 

 
 

2. Informacions de la Regidoria: 
 
a. Informació sobre les principals actuacions de la Guàrdia Urbana des de 

comissió anterior.  
 

b. Informació sobre el desenvolupament del Pla de Millora de l’Espai Públic. 
 
c. Informació sobre el desenvolupament del Pla Estratègic de Convivència i 

Civisme de la Ciutat de Lleida. 
 
d. Altres informacions 
 

 
3. Precs i preguntes. 

 

 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta i de l’annex d’intervencions de la sessió 
anterior. 
 

Als membres de la Comissió se’ls ha tramés l’esborrany de l’Acta i de l’Annex 

d’Intervencions de la sessió anterior, que es donen per llegits i s’aproven per 

unanimitat. 

 

2.-  Informacions de la Regidoria: 

 

a) Informació sobre les principals actuacions de la Guàrdia Urbana des de 

l’anterior comissió. 

 
L’Intendent Cap de la Guàrdia Urbana informa sobre les actuacions més 

destacades que ha dut a terme el citat cos policial des del gener fins al setembre 

del 2022, en comparativa amb el 2021 . Les dades estadístiques es poden 

consultar al document pujat al Shared de la Comissió. 

 
 
 
 
 
 



 

 

 
b) Informació sobre el desenvolupament del Pla de Millora de l’Espai Públic. 
 
El President explica que des de l’inici de l’aplicació del Pla de millora de l’espai 
públic a l’abril, s’han anat incorporant nous espais d’actuació. En aquests 
moments hi ha 472 espais que o bé s’ha d’intervingut o s’està intervenint o està 
previst intervenir-hi. Pel que fa a les incidències o punts de millora, s’ha passat 
de les 550 fitxes inicials a 641, i de les 575 accions o mesures previstes 
inicialment, ja n’hi ha 668. 
 
Pel que fa a l’estat d’execució d’aquestes mesures, 266 s’han executat, 31 
mesures s’estan executant, i 381 s’han de començar a executar (Dades 
aportades posteriorment per complementar aquesta informació: a hores d’ara hi 
ha comptabilitzat 686 accions o mesures, de les quals estan finalitzades o en 
execució: 297; pendents d’iniciar: 381; i eliminades o desestimades: 8). 
 
 
El President també fa saber que es té previst de fer durant la primera quinzena 
d’octubre, retre comptes als Grups Impulsors de cada zona i als diferents 
Consells de Zona. 
 
c) Informació sobre el desenvolupament del Pla estratègic de convivència i 
civisme de la ciutat de Lleida. 
 
El President informa que el dia 23 de setembre ja es va presentar el Pla estratègic 

de convivència i civisme a la ciutat de Lleida a la Comissió de Convivència i 

Civisme del Consell de Ciutat, que s’acabava de constituir. Al respecte, aquesta 

comissió va decidir obrir un període de 15 a 20 dies per a que el seus membres 

poguessin fer-hi les aportacions corresponents. Passat aquest període es 

tornarà a reunir la comissió per debatre la incorporació de propostes al document 

final d’accions del Pla Estratègic de convivència i civisme i el document resultant 

es presentarà a aquesta comissió de Seguretat i Civisme perquè pugui ser 

aprovat, si s’escau, com a pas previ per ser aprovat pel Ple Municipal, si s’escau.  

d) Altres informacions. 

El President explica respecte a la decisió presa en la comissió anterior 

d’encarregar a la Comissió de Convivència i Civisme del Consell de Ciutat 

l’elaboració d’una proposta de modificació parcial de l’Ordenança de Convivència 

i Civisme per regular les mesures complementàries a les sancions econòmiques 

per infraccions administratives, que l’encàrrec es va fer el passat 23 de setembre 

a la citada comissió, la qual el va acceptar i ja han establert el pla de treball. Així 

mateix, informa que també s’iniciarà paral·lelament l’expedient administratiu per 

a la modificació parcial de l’ordenança i que es farà el tràmit corresponent 

d’informació pública. Finalment, el President comenta que en les properes 

comissions informatives anirà informant de l’evolució d’aquest expedient. 

Un altre tema que vol informar el President és relatiu a l’adquisició de dos 

DRONS per a la Guàrdia Urbana, que ja s’ha comentat en anteriors comissions, 

i a la necessitat de redactar i aprovar un reglament per al seu ús.  



 

 

 

 
Explica que en aquests moments la tramitació per a la seva adquisició ja s’està 

finalitzant i que en les properes setmanes s’iniciarà l’expedient administratiu per 

a l’aprovació del reglament municipal sobre l’ús dels DRONS per part de la nostra 

policia local. El primer tràmit serà la consulta pública. En properes comissions 

anirà informant del desenvolupament de la tramitació d’aquest expedient i, en el 

seu moment, es portarà aquest reglament a la Comissió Informativa de 

Convivència i Civisme per tal que sigui aprovat, si s’escau, com a pas previ a 

l’aprovació definitivament pel Ple municipal, si s’escau. 

 
3.- Precs i preguntes: 
 
En aquest punt es responen les preguntes que es formulen per part dels 
membres de la comissió. 
 
El president es compromet a donar resposta per escrit a les preguntes que no 
s’han contestat oralment. 
 
Les intervencions realitzades al llarg de la sessió es recullen en el document 
annex a aquesta Acta. 
 
 
El President aixeca la sessió, de la qual, com a Secretària, estenc aquesta Acta. 
 
 
La Secretària,                                                                  Vist i Plau 

                                                                                        El President,  

 


